
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ DE REGIDORIES DELEGADES 
DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 
 
 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 

 
Caràcter: ordinària 
Data: 8 de febrer de 2024 
Horari: de les 8:15 hores fins 10.30 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial 
 
 

ASSISTENTS 

 
 

Sra. Anna Bonada i Pérez, quarta tinenta d’alcalde (UPM) 

Sr. Raul Sánchez i Doblado, regidor (OTE-AMUNT) 
 
Ha excusat la seva absència el Sr. Josep Martinoy i Casademont, tercer tinent d’alcalde 
(UPM) 
 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 
A la sala d’actes de la casa consistorial, es reuneix la Comissió de Regidories Delegades 
de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, en sessió ordinària i en primera convocatòria a 
les 8.15 hores del dia 8 de febrer de 2024. Constatada l’existència de quòrum necessari 
per a la vàlida constitució, la Presidència obre la sessió i es passa a tractar els 
assumptes inclosos a l’ordre del dia:  
 
 

 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL 18 DE 
GENER DE 2024.  
 
La Presidència pregunta si algun membre de la Comissió de Regidories Delegades 
ha de formular alguna observació de l’acta de l’última sessió que s’ha de distribuït 
amb la convocatòria. No se’n formula cap, per al qual cosa l’acta de la sessió de 18 
de gener de 2024 es considera aprovada per unanimitat. 
 
 
 

2. GESTIÓ DE L’AIGUA POTABLE I POSSIBLES SOLUCIONS A LA 
PROBLEMÀTICA DE LA DEPURADORA. 
 

 
Sr. Jordi Colomí i Massanas, alcalde (UPM) 
Sra. Anna Company i Coll, primera tinenta d’alcalde (ERC-AM) 
Sr. Jordi Roura i Pujol, segon tinent d’alcalde (OTE-AMUNT) 

Sra. Dúnia Oliveras i Bagué, cinquena tinenta d’alcalde (UPM) 
Sr. Genís Pigem i Olivé, regidor (UPM) 
Sra. Cristina Viegas i Lobato, regidora (UPM) 
Sr. Jordi Oliver i González, regidor (ERC-AM) 

Secretaria_CI_Regidories delegades

Expedient 107570DNIF: P1721200B

Acta de la Comissió de Regidories Delegades del 08 de febrer de 2024 - SEFYCU 9592

La comprovació de l'autenticitat d'aquest document i resta de la informació està disponible a https://torroellademontgri.sedipualba.es/

Codi Segur de Verificació: HECA ACC7 Q4FM 2LE3 RY3TAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ

SIGNAT PER

El
 S

ec
re

ta
rio

 d
e 

Aj
un

ta
m

en
t d

e 
To

rro
el

la
 d

e 
M

on
tg

rí
Pe

re
 S

er
ra

no
 M

ar
tin

5/
3/

20
24

SIGNAT PER

L'A
lca

ld
e

Jo
rd

i C
ol

om
í M

as
sa

na
s

5/
3/

20
24

Pàg. 1 de 4

https://torroellademontgri.sedipualba.es/firma/infocsv.aspx?csv=HECAACC7Q4FM2LE3RY3T
https://torroellademontgri.sedipualba.es/firma/infofirmante.aspx?idFirmante=65866&csv=HECAACC7Q4FM2LE3RY3T
https://torroellademontgri.sedipualba.es/firma/infofirmante.aspx?idFirmante=66033&csv=HECAACC7Q4FM2LE3RY3T


Sr. Alcalde: comenta que des de la setmana passada, la Generalitat pot acordar 
reduir el cabal del Ter.  
En tot el territori anem molt tard amb un manifest contra la reducció del cabal ecològic, 
ja que s’ha passat dels 3 mil als 2 mil, i ara es vol passar a 600. Això preocupa molt 
en relació amb l’aqüífer, per si es refer o no o si es veurà afectat en pocs dies. Segons 
l’Agència Catalana de l’Aigua, no s’hauria d’afectar, tot i que es convocaran reunions 
per parlar-ne. Nosaltres tenim els pous a punt, i amb 300 m3 per hora, es pot passar 
tot l’any menys les tres setmanes crítiques de l’Estiu. Aquí podem fer que ens vengui 
aigua el Consorci, de la Mancomunitat (amb els pous de Gualta). Si no ens venen 
aigua la Mancomunitat, ja que pot ser que no rebin aigua del Consorci. Si no ens 
venen aigua, podem treure aigua dels pous de Gualta, del que podem treure uns 
30m2 per hora d’aigua salobre. I el primer que hauríem de fer és posar una bomba 
que pugui treure 60 m3. Amb això superaríem els mínims de conductivitat salina 
d’aigua potable de Torroella i Estartit, amb el que l’aigua servirà per tot menys per 
beure. Caldrà escollir entre tenir aigua salada per un costat durant unes hores, o no 
tenir aigua durant unes hores.  
Una altra opció és aplicar dessaladores en el pou de Gualta. No son cares, entre 20 
mil i100 mil euros, però no poden dessalar tota l’aigua, i es pot limitar al dia uns 
màxims uns 100 metres cúbics d’aigua. No podem dessalar 60 m3 a l’hora, i la única 
cosa que farien les dessaladores, seria dessalar una part de l’aigua que es porta de 
Gualta.  
Cal pensar en resoldre aquestes tres setmanes més crítiques.  
 
Sr. Alcalde: si al final la gent no estalvia l’aigua, s’ha de buscar un sistema per 
penalitzar econòmicament els incomplidors.  
 
També s’assenyala que hi ha edificis amb soterranis que treuen aigua salada a la 
xarxa de clavegueram, i es pot fer un decret prohibint-ho. Però caldrà veure a on 
trauen aquesta aigua. Els que tenen espai es podria fer una porció de sorra a on 
abocar-ho. El problema és el que no tenen espai.  
 
Sra. Oliveras: aquest és un problema que s’arrossega des de fa molts anys.  
 
Es debaten diferents opcions per tal d’afrontar la situació de sequera.   
 
 
 

3. ASSUMPTES URGENTS 
 
3.1 INTERVENCIÓ DE LA SRA. ANNA COMPANY I COLL, REGIDORA DE 
SERVEIS A LA CIUTADANIA, CULTURA, EDUCACIÓ, PATRIMONI I ARXIU 
MUNICIPAL 

 
La presidència cedeix la paraula al Sra. Anna Company i Coll que intervé per tractar 

alguns temes relacionats amb la seva regidoria.  

 

Sra. Company: en referència al Carnaval, es comenta que teníem l’Espai Ter 

confirmat, però que per la previsió del temps, no sabem si ho podrem fer. Demà 

divendres dia 9 de febrer sí que es podrà fer el carnaval, però dissabte dia 10 no està 

clar.  

 

També la regidora comenta com es farà la celebració a l’Espai Ter.  
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També la regidora comenta que respecte al tema del cinema, es farà una reunió 

tècnica sobre com procedir, per intentar tenir un projecte tècnic. 

 

La regidora dona compte de com va el Pla educatiu de l’entorn. 

 
 

3.2 INTERVENCIÓ DE LA SRA. ANNA MARIA BONADA I PÉREZ, REGIDORA DE 
SERVEIS SOCIALS, GENT GRAN, CEMENTIRI I FONS EUROPEUS. 

 
La presidència cedeix la paraula al Sra. Anna Maria Bonada i Pérez que intervé per 

tractar alguns temes relacionats amb la seva regidoria.  

 

Sra. Bonada: des de l’àrea dels serveis socials, hem rebut proposta per fer curs de 

cuidadors i cuidadores, i en principi una professional vindrà de la Fundació Sergi en 

mòduls de 30 hores, i la tècnica d’acció social es coordinarà amb el Centre d’Atenció 

Primària per aconseguir candidats i candidates.  

 

També s’ha rebut un curs de competències digitals per part de la creu roja, i es 

dedicarà a la gent gran. És de competències bàsiques, i ja que tenim una aula 

d’informàtica al Recer, la qual és una aula creada per la fundació la Caixa. 

 

També informa la regidora sobre la nova concessió del bar del Recer, en que la 

enginyera ha fet informe, i que la única cosa que preocupa és que al costat de l’aula 

d’informàtica hi ha la perruqueria, i que els dos serveis no son accessibles, cosa que 

s’ha de salvaguardar. La única cosa que hem trobat per no fer grans obres, és 

comprar un elevador. Des de fons europeus, va arribar una subvenció per comprar 

aquest tipus d’equipament, i caldria mirar si ens hi podem acollir.  

 

Amb la nova licitació del bar, hauríem de fer una nova concessió, i es contempla que 

el bar-cafeteria, a més a més ha d’intentar dinamitzar l’espai. I perquè això sigui 

viable, caldria ser explotable econòmicament, i es proposa que el bar pugui obrir 

terrassa a la plaça dels Dolors.  

 

Sra. Oliveras, regidora de Promoció Econòmica, pregunta si es pot lligar aquesta 

concessió amb el manteniment dels lavabos de la plaça dels Dolors? 

 

Sra. Bonada: ara cal pensar com ho introduïm al plec de clàusules amb la ocupació 

de la via pública.  

 

D’aquí a uns dies també anem al programa de Brussel·es, sobre els fons “Next 

generations”, i ens interessa molt que ens feu arribar les complicacions que es troben 

els tècnics per expressar els problemes que tenim al dia a dia en aquesta gestió. 
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3.3 INTERVENCIÓ DE LA SRA. CRISTINA VIEGAS I LOBATO, REGIDORA DE 
RECURSOS HUMANS I PROMOCIÓ DE L’OCUPACIÓ I LA IGUALTAT. 
 

La presidència cedeix la paraula al Sra. Cristina Viegas i Lobato que intervé per 

tractar alguns temes relacionats amb la seva regidoria.  

 

La regidora assenyala que s’ha modificat la jornada d’ocupació prevista inicialment 

per motius d’agenda del Consell Comarcal. L’objectiu és que vinguin unes 20 o 25 

empreses.  

 

La idea és fer una nota de premsa també.  

 

Es comenta la necessitat de fer formació a l’Estartit i a Torroella sobre ocupació.  

 

En referència als temes d’igualtat, cal fer activitats durant tot l’any, i que ens consta 

fer difusió. S’han fet coses durant el mes de febrer, però falta potser una mica més 

de difusió. També hi hauran xerrades al mes de març, i l’objectiu és treballar amb 

diferents entitats, però també s’està organitzant xerrades durant tot l’any relacionades 

amb el món de l’esport; amb el món de la dona en càrrecs directius, etc.. 

 

Sr. Pigem, regidor d’Esports: cal pensar també que és el 50è aniversari de la penya 

Blaugrana i fan molts actes, amb la qual cosa ens cal coordinar-nos per no 

contraprogramar-nos.  

 

Sra. Viegas: també el proper divendres dia 16 es fa l’exposició a la Capella, i és una 

exposició diferent, el títol és: “quan les paraules creuen el límit”. Frases que s’han 

rebut a l’Institut Sant Gabriel per diferents qüestions, pel fet de ser dona, per 

ideologia, creences, etc... frases que suposen reflexió. 

 

També es demana per part de la regidora un voluntari o voluntària per llegir el 

manifest. 

 

Des de Recursos Humans, s’assenyala que es vol passar àrea per àrea, per veure si 

hi ha alguna formació relacionada amb el benestar o la comunicació. Hi ha moltes 

formacions, com ara la gestió del temps, gestió de l’estrès i benestar emocional, etc.  

 

Sr. Sánchez, regidor de Salut i Participació Ciutadana: pregunta si a la jornada 

d’ocupació és oberta a tothom i es respon afirmativament. 

 
 

 

4. PRECS I PREGUNTES 
 

No se’n formulen.  
 
 

 
La Presidència aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta.  
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